
Fjugesta IF 09/10 – Föräldramöte  

  

Måndag 7/3 2024  

Kl. 18:00 – 19:00  

Bergavallen 

Närvarande: Se deltagarlista 
 

Förslag till dagordning 

§ 1 Mötet öppnas 
§ 2 Fastställande av dagordning 
§ 3  Val av ordförande för mötet 
§ 4 Val av sekreterare för mötet 
§ 5 Info från styrelsen; Johan Niklasson 
 -Val till arbetsgrupper 
§ 6  Verksamhetsberättelse 2023 
§ 7 Ekonomi - lagkassa 

 - Val av kassör för laget 
 - Året 2023 och nuvarande kassa 

§ 8 Info från Mange och Petter 
§ 9  Övriga frågor 

 - Aktiviteter för att tjäna pengar till lagkassan 
 - Aktivitet/läger tillsammans med laget 
 - Korrekta forum för information 
 - Sommaravslutning med ev föräldramatch 

§ 10 Nästa möte 
§ 11 Mötet avslutas 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



§ 1 Mötet öppnas 
 

• Linda Ericsson förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
 

• Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Val av ordförande för mötet 
 

• Linda Ericsson valdes till ordförande. 
 

§ 4 Val av sekreterare för mötet 
 

• Helena Jansson valdes till sekreterare. 
 

§ 5 Info från styrelsen; Johan Niklasson 
-Val till arbetsgrupper 
 

• Johan informerade om att Fjugesta IF är en liten förening med rätt 
dålig ekonomi, det ekonomiska läget börjar dock bli bättre. Pengar har 
kommit in från olika aktiviteter under året. 

• Arbetsgrupper ska startas upp för 2024 där det är obligatoriskt att som 
målsman till en medlem i föreningen anmäla sig till en 
arbetsgrupp/familj (undantag för tränare med respektive, A-laget, 
Bollkul och barngrupp gymnastik). 

• Alla lag ska samla in en lagavgift /lag, för P09-10 är det 25.000 kr. 
Valfritt hur pengarna samlas in; lagsponsring (skyltar/matchställ), 
kiosk, försäljning eller andra aktiviteter. 100% av vinsten till lagkassan. 

• Det är Fjugesta IF och inte kommunen som äger Bergavallen. 
• Kostnader för domare och anmälningsavgifter till cuper får lagen stå 

för själva, kostnader för anmälan till seriespel står föreningen för. 
• Önskas namn på matchtröjor får vi bekosta det själva, tryck som måste 

finnas med på tröjorna är: FIF, Sparbanken och SM Screen. 
• Kommande aktiviteter under året: 110-årsjubileum, gemensam 

fotbollscup i slutet av maj, dans på Bergavallen, Fjugestaloppet och 
Jubileumsfest i Edsbergs bygdegård. 

• Val till arbetsgrupper gjordes genom cirkulation av lista.  
Linda Ericsson distribuerar den till Johan Niklasson samt meddelar 
vilka föräldrar som ej meddelat vilken grupp de önskar. 
 



 
§ 6 Verksamhetsberättelse 2023 
 

• Delades ut inför mötet. 
 

§ 7 Ekonomi - lagkassa 
- Val av kassör för laget 
- Året 2023 och nuvarande kassa 
 

• Linda Ericsson fortsätter som kassör. 
• Linda informerade om inkomster och utgifter för 2023.  

Kassan är för närvarande på 7 155 kr. 
 
§ 8 Info från Mange och Petter 

 
• Den här säsongen börjar vi med 11-manna på A-lagsplanen. 
• Det är fortsatt bra uppslutning på träningar, grabbarna trivs ihop! 
• Anmälan är inskickad till seriespel. 
• Möjlighet att träna på konstgräs i Latorp finns under vintersäsongen 

men vi väljer att fortsätta inomhus i bollhallen.  
Mycket på grund av att det är svårt med skjutsar. 

• Vi kommer ej att delta i föreningens stora cup, det är inte möjligt med 
enbart en plan att genomföra en 11-manna cup. Mange har informerat 
Johan Niklasson om detta. I gengäld kan Mange, Jon och Petter ställa 
upp och döma cupen för 7-manna, utan ersättning.  
Eventuellt finns det även några killar i laget som kan döma 5-manna. 

• Vi behöver omgående få tag på nya matchtröjor då de flesta grabbarna 
har växt ur sina tröjor! Petter kan inventera kläder från 07/08-laget 
och ta med dem till träning vid tillfälle. 

• Uteträning startar så snart vädret tillåter! 
 
§ 9 Övriga frågor 
- Aktiviteter för att tjäna pengar till lagkassan 
- Aktivitet/läger tillsammans med laget 
- Korrekta forum för information 
- Sommaravslutning med ev föräldramatch 
 

• För att tjäna in pengar till lagkassan kan vi tänka oss att göra 
ytterligare insamling av pant och sälja till exempel grillkol eller 
Robertssons korvpaket. 
Rebecka Andersson kan tänka sig att låta grabbarna stå med henne i 
Pinklish foodtruck och sälja mat en dag, där förtjänsten då går till laget. 



Vi tänker även fortsätta sälja fika och eventuellt även öppna upp 
kiosken då vi spelar matcher. 
John Gyllin kan tänka sig att gå in och sponsra laget med sitt företag. 

• Vi planerar inga större aktiviteter med laget denna säsong då vi 
behöver spara ihop lagavgiften först och främst men någon enklare 
våraktivitet med grillning blir det säkert. 

• Vi behåller de forum som vi har för information; vår Facebookgrupp, 
vår föräldragrupp på Messenger och även, till viss del, laget.se 

• Sommaravslutning blir det på något sätt, med eller utan föräldramatch. 
 
§ 10 Nästa möte 
 

• Blir till hösten, kallelse kommer när det är dags. 
 
§ 11 Mötet avslutas 
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